
Årsmøte Holmesund vel 2008 
 
Oppmøte:17 personer, inkl styret. 
Sted: Lyngørbrygga, Holmesund 
Dato: 1. august 2008 
 
 
1. Godkjenning av innkalling, valg av referent og møteleder. 

Innkalling godkjent uten kommentarer. 
Referent: Pål Castberg 
Møteleder: Stein Olav Kjerland 
 

2. Årsmelding. 
Det ble henvist til årsmelding. Ingen kommentarer. Godkjent. 
 

3. Årsregnskap. 
Ingen kommentarer til årsregnskap. Godkjent. 
 

4. Søgne 
Årsmøtet bestemte at det ikke gis direkte støtte slik som i år. Holmesund vel er 
medhjelpelig med annonsering og påmelding ved neste års tur. Det henvises til 
link til Søgnes venner under www.holmesund.no. 

 
5. Dugnader 2008/2009 

A. Sandstrand. Pål Castberg ansvarlig for trillebår-dugnad med frakt av sand på 
tilhengere. Da mange også bruker strand ved båtbua til Frode Gundersen vil han 
bli forespurt om det er ønskelig å fylle på noe sand også der. 
B. Bro til Teineholmen. Det var enighet om at det i første rekke er tredekket som 
må skiftes ut. Arild, Jon Arnold, Thor Ingvald tar ansvaret for vedlikehold av 
brua. De kommer med forslag til budsjett ila høsten til styret. H-bjelker av stål 
som er der i dag brukes videre. 
C. Ventebua. Bør spikre vinduer foran vinduene. Bør skaffe tavle for oppheng av 
notiser. Pieter Spilling tar ansvar for at dette gjennomføres. Det er søkt om 
redningsbøye for å ha på bua.  
D. Sommerfest. Sommerfesten 2008 gikk i overskudd med 2.500 kr. Anett og 
Torill ansvarlig for sommerfesten 2009. De bestemmer dato og vurderer om 
auksjon av gitte gaver skal være med. 
E. Gamle gangveger. En ryddegjeng tar turen rundt i skogen 2. august. 

 
6. Kontigent 

Forslag om økning fra 150 til 160 kr per år er vedtatt. 
 
7. Tverdalsøya kretslokale – midler fra salg av banken:  

A. Ballbinge. Holemsund vel kan få 150 000 kr fra Norsk tipping dersom man 
kan finansiere det gjenstående. Det kommer en ballbinge på Flosta skole så det 
ansees som unødvendig å ha en ballbinge i Holmesund. 



B. Sand og sklie på Teineholmen. Holmesund vel søker om tilskudd for sand og 
kjøp av sklie på Teineholmen. Hanne Ruim eier i dag sklia. 
C. Badebrygge. Det søkes om tilskudd til kjøp av flytende badebrygge og 
moring.  
 

8. Valg 
Fastboende: Stein Olav Kjerland (formann), Aud Sigrid Vibran, Kathrine Ruim, 
Jan Pfleiderer (nyvalgt) 
Vara fastboende: Hanne Ruim, Ebba Nilsen Bibby 
Ferierepresentant: Pål Castberg (nyvalgt)  
Vara ferierepresentant: Anett Gjeruldsen (nyvalgt) 
Valgkomite: Stein Iversen,  Hannelise Alnæs. 

 
9. Forslag til vedtektsendring angåede fullmakter 

Enstemmig godkjent.  
 
10. Forslag til vedtektendring ang kapitalreserve. 

Enstemmig godkjent.  
 

11. Eventuelt 
A. Badeflytebrygge. 
Ole Henrik, Espen, Johannes og Håkon sjekker priser på brygger. Forslag leveres 
til styret. Styret søker midler for dette hos Tverdalsøya kretslokale. Dersom vi 
ikke får midler tas dette opp i styret. 
B. Høsttreff. Ingen ønsket å ta på seg oppgaven. Lagt død inntil interessen for å 
arrangere er tilstede. 
C. Moring 
Det gis mulighet for oppføring av bøyer i tilknytning til bryggeanlegg på 
Teineholmen (med evt godkjenning fra bryggeeiere), samt noe bøyer for 
fortøyning av større båter, samt skilt ved Lyngørbrygga om at båter anmodes om 
ikke å fortøye fast ved brygga. 
D. Benker 
Forslaget om flere benker langs vei mot Staubø. Ble nedstemt pga økt vedlikehold 
og evt lite bruk. 

 
 
 

 
 


